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Valtiovarainministeriö pyytää Pohjois-Savon hyvinvointialueen 
lausuntoa luonnoksesta hallituksen esitykseksi hyvinvointialueiden 
rahoituksesta annetun lain muuttamisesta. Esityksen mukaan 
hyvinvointialueiden yleiskatteelliseen rahoitukseen lisättäisiin vuoden 
2024 alusta uusi määräytymistekijä, yliopistosairaalalisä. Esityksellä 
on tarkoitus täydentää 24.11.2022 eduskunnalle annettua esitystä 
hyvinvointialueiden rahoituksesta annetun lain 35 ja 35 a §:n 
muuttamisesta (HE 309/2022). 
 
Hallituksen esityksessä ehdotetaan yliopistosairaalalisän vuotuiseksi 
tasoksi 116 miljoonaa euroa ja sen jakoperusteeksi yliopistollista 
sairaalaa ylläpitävien hyvinvointialueiden väestömääriä. Hallituksen 
esityksen mukaan yliopistosairaalalisä pienentää siirtymätasausta 
merkittävästi vuonna 2024. 
 

Esityslistan liitteenä:  

- Pohjois-Savon hyvinvointialueen lausunto 

Valmistelijan päätösehdotus: 
Pohjois-Savon hyvinvointialueen näkemys on, että 
yliopistosairaalalisän taso on liian alhainen, sen jakamisperusteena 
tulisi olla yhteistoiminta-alueen väestömäärä ja sen ei tulisi vaikuttaa 
hyvinvointialueen muuhun perusrahoitukseen. Aluehallitus päättää 
antaa liitteen mukaisen lausunnon.  

 
Sote-integraatiovaikutukset 

- 
 

Esittelijä hyvinvointialuejohtaja 
 

Päätösehdotus Aluehallitus päättää antaa liitteen mukaisen lausunnon. Pohjois-
Savon hyvinvointialueen näkemys on, että yliopistosairaalalisän taso 
on liian alhainen, sen jakamisperusteena tulisi olla yhteistoiminta-
alueen väestömäärä ja sen ei tulisi vaikuttaa hyvinvointialueen 
muuhun perusrahoitukseen. 
 



Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin.  
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 11.40 

 
 


